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PROTOKÓŁ Nr21/6/2009 
z posiedzenia Komisji Zdrowia i Oświaty  

odbytego w dniu 16.12.2009r. 
 

 
 
Obecność na posiedzeniu członków Komisji oraz zaproszonych gości wg list 
obecności stanowiących załączniki niniejszego protokołu. 
Godz.13.00 
 

Posiedzenie  
 
otworzył i obradom przewodniczył Pan Jarosław Lasota – Przewodniczący 
Komisji. 
 
Porządek obrad rozszerzono o projekty uchwał w sprawach: 

• dokonania zmian w budŜecie Powiatu Koneckiego na 2009 rok , 
• ustalenia wydatków budŜetu Powiatu, które w roku 2009 nie wygasają 

z upływem roku budŜetowego, 
Nadano im kolejno numery: 2f oraz 2g.  
 
Jednogłośnie przyjęto do realizacji następujący porządek obrad: 
 

1. Przyjęcie porządku posiedzenia. 
2. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 
a) uchwalenia planu pracy Rady Powiatu na 2010r., 
b) wyraŜenia zgody na realizację przez Dom Pomocy Społecznej „ETOLA” 

w Rudzie Pilczyckiej projektu w ramach Programu Operacyjnego Kapitał 
Ludzki, 

c) uchwalenia „Programu współpracy Powiatu Koneckiego z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 
poŜytku publicznego”, 

d) przystąpienia i współfinansowania projektu inwestycyjnego pn „e- 
Świętokrzyskie Rozbudowa Infrastruktury Informatycznej JST” 

e) wyraŜenia zgody na realizację projektu „My samodzielni” w ramach VII 
Priorytetu POKL, 

f) dokonania zmian w budŜecie Powiatu Koneckiego na 2009 rok, 
g) ustalenia wydatków budŜetu Powiatu, które w roku 2009 nie wygasają 

z upływem roku budŜetowego. 
 
Na prośbę przedstawiających materiały zmieniono kolejność porządku obrad. 
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Ad – 2 a. 
 
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu na 2010r. 
przedstawiła Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Helena Obara. 
 
Dyskusji w powyŜszym temacie nie prowadzono. 
 
Komisja zaopiniowała omawiany projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie nie 
wnosząc Ŝadnych uwag i zastrzeŜeń. 
 
Ad – 2 b, c. 
 
Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia Pan Krzysztof 
Stachera przedstawił projekty uchwał w sprawach: 

 
• wyraŜenia zgody na realizację przez Dom Pomocy Społecznej „ETOLA” 

w Rudzie Pilczyckiej projektu pn.:„Sztuka bycia razem” w ramach 
Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, 

• uchwalenia „Programu współpracy Powiatu Koneckiego z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 
poŜytku publicznego”. 

 
W dyskusji dot. realizacji projektu przez DPS „ETOLA” głos zabrali: 
 
Radny Antoni Szkurłat – poprosił o przybliŜenie inicjatywy projektu 
i wyjaśnienie na czym w/w projekt będzie polegał oraz o podanie kwoty, która 
będzie przeznaczona na jego realizację. 
 
Naczelnik Krzysztof Stachera – powiedział, Ŝe wartość projektu wyniesie 50 
tys. zł. Dodał, Ŝe projekt nie wymaga wkładu własnego Powiatu gdyŜ całkowite 
koszty zostaną pokryte z Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki Działanie 7.3. 
Wyjaśnił, Ŝe celem projektu pn.: „Sztuka bycia razem” jest aktywna integracja 
mieszkańców Domu Pomocy Społecznej ze społecznością lokalną oraz 
zwiększenie świadomości wszystkich mieszkańców gminy w tym zakresie. 
Podkreślił, i Ŝ formą realizacji projektu będzie prowadzenie zajęć integracyjnych 
z mieszkańcami DPS przez specjalistów, w których będą równieŜ mogli 
uczestniczyć mieszkańcy gminy. 
 
Radny Antoni Szkurłat – zapytał, jakie rodzaje zajęć będą prowadzone. 
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Naczelnik Krzysztof Stachera – wyjaśnił, Ŝe będą to zajęcia prowadzone przez 
specjalistów z zakresu psychologii, działań społecznych. Dodał, iŜ wszystkie 
szczegóły zostaną ustalone kiedy projekt uzyska pełną akceptację Rady Powiatu. 
 
W dyskusji dot. uchwalenia „Programu współpracy Powiatu Koneckiego 
z organizacjami pozarządowymi” głos zabrali: 
 
Radny Józef Duda – zapytał, czy są pośród radnych osoby, które pełnią 
jednocześnie funkcje działaczy w Organizacjach Pozarządowych.  
 
Radna Danuta Leśniewicz – powiedziała, Ŝe jest prezesem Powiatowego 
Konta Pomocy. 
 
Radny Józef Duda – powiedział, Ŝe Jego zdaniem zachodzi pewna sprzeczność, 
gdyŜ przypadek Pani Leśniewicz pokazuje, Ŝe członkowie stowarzyszeń 
opiniują projekt uchwały dotyczący ich samych. 
 
Radny Mariusz Brelski – dodał, Ŝe moŜe mieć miejsce sytuacja, w której Pani 
Leśniewicz będąc radną i jednocześnie pełniąc funkcję prezesa organizacji 
pozarządowej ma bezpośredni wpływ na rozdysponowanie środków dla 
przedmiotowych organizacji. Podsumował, Ŝe naleŜy poprosić Radcę Prawnego 
o wyraŜenie opinii w tej sprawie. 
 
Radny Wiesław Skowron – powiedział, Ŝe ustawa antykorupcyjna reguluje 
tego typu kwestie i naleŜy sprawdzić przedmiotową sprawę właśnie w tym akcie 
prawnym. 
 
Wicestarosta Bogdan Soboń – powiedział, Ŝe naleŜy „zbadać temat” i poprosić 
o wyjaśnienia Radcę Prawnego, a wówczas wszelkie wątpliwości zostaną 
rozwiane. 
 
Przewodniczący Komisji Zdrowia i O światy Jarosław Lasota – postawił 
formalny wniosek o zobligowanie Radcy Prawnego do wyraŜenia opinii czy 
przepisy regulujące uprawnienia Radnych Rady Powiatu dopuszczają, aby 
pełnili Oni jednocześnie funkcje działaczy Organizacji Pozarządowych. 
 
Wniosek został przegłosowany i stanowi on integralną część niniejszego 
protokołu. 
 

Komisja zaopiniowała omawiane projekty uchwał jednogłośnie pozytywnie. 
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Ad – 2 d. 
 
Projekt uchwały w sprawie przystąpienia i współfinansowania projektu 
inwestycyjnego pn „e- Świętokrzyskie Rozbudowa Infrastruktury 
Informatycznej JST” przedstawił Naczelnik Wydziału Organizacji 
i Informatyzacji Powiatu Pan Radosław Lachowski.  
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
Radny Antoni Szkurłat – zapytał, jak będzie wyglądała transmisja danych 
z telekomunikacją, oraz czy zostaną ustalone ścisłe zasady uŜytkowania. 
 
Naczelnik Radosław Lachowski – wyjaśnił, Ŝe Ŝeby dostarczyć tego typu 
sygnał o przepustowości zakładanej w poprzednim projekcie 0,5GB/s (jest to 
500 razy większa prędkość niŜ w przypadku neostrady 1MB/s choć jest to 
zupełnie inna technologia) konieczne jest poniesienie nakładów inwestycyjnych 
przez operatorów świadczących usługi. Powiedział, Ŝe konsultowano się 
z telekomunikacją w tej sprawie i nie dysponuje ona taką usługą w ramach 
typowych usług świadczonych dla klientów detalicznych, a są to usługi 
realizowane w ramach negocjacji dwustronnych i wymagają poniesienia 
wspomnianych juŜ nakładów inwestycyjnych ze strony operatora 
telekomunikacyjnego. Powiedział, Ŝe były równieŜ prowadzone rozmowy 
z ZEORK'iem, który stwierdził, iŜ w ramach aktualnych moŜliwości 
technicznych nie jest w stanie dostarczyć do Starostwa sygnału o takich 
parametrach. Dodał, Ŝe nie jest wiadomym jak sytuacja będzie wyglądała za rok, 
gdyŜ nie da się przewidzieć jaka będzie oferta poszczególnych operatorów. 
 
Radny Janusz Ostrowski – zadał pytanie dotyczące § 3, w którym jest zapis, iŜ 
„UpowaŜnia się Zarząd Powiatu do zaciągnięcia zobowiązania 
długoterminowego(...)”. Zapytał, czy to zobowiązanie jest konieczne i czy 
kwota przeznaczona zostanie w całości na rozbudowę infrastruktury 
informatycznej. 
 
Naczelnik Radosław Lachowski – powiedział, Ŝe kaŜdy projekt, który jest 
współfinansowany musi posiadać pewną formę zabezpieczenia finansowego. 
Wyjaśnił, iŜ w przypadku omawianego projektu uchwały tą formą 
zabezpieczenia jest weksel wystawiony in blanco. Zaznaczył, Ŝe takie 
zabezpieczenie jest niezbędne, poniewaŜ w przypadku złamania jakichś zasad 
lub postanowień Unia Europejska mogłaby domagać się zwrotu funduszy 
z budŜetu powiatu. Podsumował, iŜ głównym celem projektu jest zwiększenie 
szybkości transmisji danych. 
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Radny Antoni Szkurłat – zapytał, czy jest to ogólny projekt województwa 
świętokrzyskiego, do którego dołącza powiat konecki. 
 
Naczelnik Radosław Lachowski – powiedział, Ŝe w przedmiotowym projekcie 
biorą udział ok. 102 jednostki z terenu województwa świętokrzyskiego. 
 
Innej dyskusji nie prowadzono 
 
Komisja zaopiniowała omawiany projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie nie 
wnosząc Ŝadnych uwag i zastrzeŜeń. 
 
Ad – 3 e. 
 
Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na realizację projektu „My 
samodzielni” w ramach VII Priorytetu POKL przedstawiła Dyrektor PCPR 
Pani Jadwiga śycka.  
 
Dyskusji w powyŜszym temacie nie prowadzono. 
 
Komisja zaopiniowała omawiany projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie nie 
wnosząc Ŝadnych uwag i zastrzeŜeń. 
 

Ad – 3 f, g. 

 

Skarbnik Powiatu Pani Edyta DrąŜkiewicz przedstawiła projekty uchwał 
w sprawach: 
 

• dokonania zmian w budŜecie Powiatu Koneckiego na 2009 rok, 
• ustalenia wydatków budŜetu Powiatu, które w roku 2009 nie wygasają 

z upływem roku budŜetowego. 
 
Dyskusji w powyŜszych tematach nie prowadzono.  
 
Komisja zaopiniowała omawiane projekty uchwał jednogłośnie pozytywnie nie 
wnosząc Ŝadnych uwag i zastrzeŜeń. 

 

Ad – 3. 

 

Spraw róŜnych nie było. 
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Na tym posiedzenie zakończono o godz. 14:30 

 

Wszystkie przedstawione materiały stanowią integralną część niniejszego 
protokołu. 

 
Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący Komisji podziękował za 
uczestnictwo i ogłosił zakończenie posiedzenia.  
 
 
 
 

  Protokółowała          Przewodniczący Komisji 
       Zdrowia i Oświaty 
 

  Anna Sapalska       Jarosław Lasota  
 
 
 
 Końskie, dnia 16.12.2009r. 
 
 


